
„Гостуваме с удоволствие
(Продължение от стр. 1) 

ров, донякъде — на Лазар 
Николов, и др.

— Какъв е музикалният вкус 
на ценителя на музиката ■ 
Казахската ССР!

— У нас, в Алма-Ата, пък 
и в цялата република хората 
много живо се интересуват 
от класическата музика. Ней 
ните почитатели представляват 
доста голям процент, при то 
ва от всички възрасти. Про
дължителните ни турнета из 
цялата Казахска ССР ни убеж 
дават, че симфоничната музи 
ка е предпочитана от много 
казахи и заема солидно мяс 
то в културния живот. Доста 
успешно съперничи дори на 
фолклора.

— Какви са впечатленията 
Ви от Русе!

_ Много приятен малък 
град ..■

— Не е малък ...
— Извинявам се, но така 

ми се стори, днес и утре ще 
си поправя първите впечатле 
ния. Успях да се разходя 
край Дунава, срещнах много 
хора, приветливи, усмихнати. 
Ще отнеса хубави спомени. 
Използувам случая да изкажа 
нашата голяма благодарност 
на организаторите на фести
вала, че ни поканиха на този 
авторитетен музикален форум, 
който, макар и вече на чет
върт век, не е остарял. Точно 
обратното — младее с всяка 
измината година, защото. все 
ки , идва тук с младежки по
риви и дава своя принос за 
една свежа атмосфера в све 
та на музиката.


